
PROTOKÓŁ NR 34/18

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 25 stycznia 2018 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 14:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz - Przewodnicząca Komisji

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof Gorczyca

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Krzysztof Łubiński

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia – zatwierdzenie porządku obrad.

2. Analiza projektu pracy Komisji Oświaty na 2018 r.

3. Zatwierdzenie planu pracy komisji na 2018 rok.

4. Sprawy różne.

5. Zakończenie posiedzenia.

Ad  1. Przewodnicząca  Komisji  Oświaty  i  Kultury  P.  Anna  Klepacz otworzyła  posiedzenie  i

przedstawiła porządek posiedzenia. Radni jednogłośnie zatwierdzili plan posiedzenia.

Ad  2. W trakcie ustalania planu pracy komisji na 2018 rok obecni na posiedzeniu wnioskowali swoje

uwagi.

Ad 3. Jako cały, plan pracy został zatwierdzony jednogłośnie. Przewodnicząca dostarczy go do Biura

Rady Miejskiej w formie e-maila.

Ad 4.  W sprawach różnych Radny p. Gorczyca Krzysztof zwrócił uwagę na niebezpieczne przejście

dzieci do szkół na osiedlu Hydro-Mech. Zarośnięty krzewami i trawą teren, przez który zwyczajowo utarta jest

dróżka,  z  której  korzystają  mieszkańcy  (w  tym  głównie  dzieci)  jest  własnością  Gminy  Kowary.  Teren

nieoświetlony, zarośnięty nie jest przystosowany do przejścia. A niestety chodzą tam dzieci do szkół.

Następnie Radni dyskutowali o zasadach dopłaty do przewozu do szkół uczniów niepełnosprawnych.

Zdecydowano o utworzeniu wniosku do U.M. 

Ad 5. Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji.

Wnioski Komisji:

1) Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz o ustalenie zasad w sprawie dopłat do przewozu

niepełnosprawnych dzieci do szkół (jednogłośnie).

2)  Komisja  Oświaty  i  Kultury  wnioskuje  o  zapewnienie  bezpiecznego  przejścia  dzieci  do  szkół  z  osiedla

Hydro-mech (jednogłośnie). Chodzi o utworzenie drogi poprzez wychwaszczenie i oświetlenie terenu, którego



właścicielem jest Gmina Miejska Kowary.

3)  Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz o rozpatrzenie możliwości utworzenia 1 etatu 

nauczyciela w szkole Podstawowej Nr 1 i otwarcie w nowym roku szkolnym oddziału dla młodzieży między 15-

18 rokiem życia, w którym to oddziale młodzież przygotowywana byłaby do zawodu (do szkoły branżowej).

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                           Anna Klepacz


